
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 608
I forlængelse af samrådet om offentlige restancer (samrådsspørgsmål AA)
den 27. maj 2014 bedes ministeren oplyse følgende:
• Kan ministeren bekræfte, at der, da EFI blev igangsat og viste sig ikke at
fungere tilfredsstillende, blev overført 320 medarbejdere til inddrivelsesområ-
det?
• Hvad er status? Hvor mange af disse medarbejdere arbejder stadig på ind-
drivelsesområdet?
• Hvor mange af disse medarbejdere forventes at blive på inddrivelsesområ-
det – og hvor længe?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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